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OSNOVNA ŠKOLA 

PAVAO BELAS 

BRDOVEC 

KLASA: 007-04/24-02/1 

URBROJ: 238-3-129-24-8 

Brdovec, 6. lipnja 2024. 

 

ZAKLJUČCI 

 

s 40. sjednice Školskog odbora održane dana 6. lipnja 2024. godine u 18:15 sati u 

prostorijama Osnovne škole „Pavao Belas“ u Brdovcu. 

 

Sjednici su nazočni: 

1. Ivanka Tomić 

2. Jasna Stiperski 

3. Danijel Pavelić 

4. Anđelka Ilić 

5. Mirjana Romih 

 

 

Snježana Smrkulj, tajnica 

 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika 39. sjednice Školskog odbora 

2. Otvaranje i razmatranje prijava na natječaj za ravnatelja Škole, vrednovanje 

dodatnih kompetencija i utvrđivanje liste kandidata za izbor ravnatelja 

3. Donošenje Odluke o odabiru ponude za nabavu usluge izrade glavnog projekta i 

ishođenje građevinske dozvole za rekonstrukciju i dogradnju OŠ “Pavao Belas” 

4. Razno 

 

 

AD-1 

Zapisnika 39. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 

 

AD-2 

ZAKLJUČAK: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno utvrđuju da je zaprimljena jedna ponuda na natječaj za 

ravnatelja škole. Ponuda je dostavljena u propisanom roku, dostavljena je dokumentacija koja 

je navedena u natječaju, kandidat ispunjava nužne uvjete za ravnatelja i kandidat je dostavio 

dokaz o dodatnim kompetencijama. Kandidat je ostvario 3 boda za dodatne kompetencije. 

Nakon utvrđivanja ukupnog rezultata ostvarenog na vrednovanju Školski odbor jednoglasno 

utvrđuje da je Andrej Peklić kandidat za listu kandidata za izbor ravnatelja. 

 

Predsjednica Školskog odbora poziva na sjednicu ravnatelja Andreja Peklića koji dolazi na 

sjednicu u 18:35  sati.  
 

 

AD-3 

ZAKLJUČAK: 
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Školski odbor jednoglasno donosi Odluku o odabiru ponude Arhitektonski atelier deset d.o.o,  

za  nabavu usluge izrade glavnog projekta i ishođenje građevinske dozvole za rekonstrukciju i 

dogradnju OŠ „Pavao Belas“. 

 

AD-4 

Predstavnik Vijeća roditelja u Školskom odboru Danijel Pavelić postavlja pitanje vezano za 

prokišnjavanje krova škole. Ravnatelj daje informacije o radnjama koje je poduzeo i koje 

namjerava poduzeti vezano za problem prokišnjavanja krova. 

 

Predsjednica Školskog odbora Ivanka Tomić zaključuje sjednicu u 18:47 sati. 

 

 

Zapisničar:      Predsjednica Školskog odbora: 

Snježana Smrkulj      Ivanka Tomić 

 


